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W marcu tego roku z powodu pandemii i wprowadzenia reżimu sanitarnego, polska branża 

targowa weszła w głęboki kryzys. Straciła całość swoich zamówień i źródeł przychodów. 

Do dziś sytuacja przedsiębiorców w tym sektorze nie uległa znaczącej poprawie. Nadzieje 

związane z odrobieniem strat po okresie urlopowym nie przekładają się na rzeczywistość. Mimo 

odmrożenia gospodarki oraz ogromnych starań organizatorów targów, wyniki w tej branży 

są dalekie od oczekiwanych. 

Według szacunków sektora traci on miesięcznie ponad 150 milionów złotych, co oznacza, 

że skumulowana strata sięgnie jesienią miliarda złotych. Firmy wykorzystały już możliwości 

przewidziane w rządowych tarczach, ale rozwiązania okazały się niewystarczające. 

Sygnalizujemy poważny problem sektora targowego. Zwracamy się do Pani 

Minister z prośbą o podjęcie wspólnych rozmów z przedstawicielami branży w celu 

wspólnego znalezienia rozwiązań.  

Rząd rozważa teraz trzymiesięczną abolicję ZUS-owską, branża bije jednak na alarm. Wiele 

firm zajmujących się projektowaniem stoisk lub targową logistyką nie jest uwzględniona 

w planowanych ulgach ponieważ nie mają przypisanego „targowego” kodu PKD. 

Rząd rekomenduje sektorowi przebranżowienie się, co jest nierealnym pomysłem. Potrzebne 

są fundusze, których w sektorze brakuje. Bez nich szykuje się duża fala zwolnień. Już w maju 

70 procent firm z sektora zapowiadało, że jeśli sytuacja się nie zmieni, będą zmuszone zwolnić 

ponad połowę pracowników. 

Przedsiębiorcy zgłaszają się do nas z konkretnymi rozwiązaniami. Są nimi między innymi 

gwarancje zamówień państwowych z pominięciem ustawy o zamówieniach publicznych, 

rozszerzenie abolicji ZUS-owskiej do końca pierwszego kwartału 2021 roku, przeznaczenie 

konkretnych środków na osłonę sektorową. Mamy nadzieję, że wspólnie wypracujemy 

najlepsze rozwiązania dla branży. 
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